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Kailash Chand: 70–80 % av besöken på vårdcentraler, kliniker och sjukhus är i 
huvudsak livsstils- eller kostrelaterade. Och fetma och diabetes ligger i topp. Om vi 
skulle kunna få bukt med diabetes, hur mycket skulle vi då inte kunna sänka kostnader 
och förbättra landets hälsa? Så sen flera år tillbaka har jag sett det som mitt kall att 
försöka rädda vårt fantastiska NHS. Det var världens första allmänna sjukvårdssystem 
och det måste vi värna. Och då måste vi ta itu med diabetes, inte bara som ett symptom, 
utan diabetesens orsaker. Det tror jag förbises av många.  


